



King Sean, House von Dehn &lt;gnosticwisdom37@gmail.com&gt;

---

**(today's case conference) 22-89835: THE KINGDOM OF HEAVEN FOUND A SEAN v. JOHNSON et al**

1 message

---

**Hasler, Kathy (MAG)** <Kathy.Hasler@ontario.ca>

Mon, Jun 12, 2023 at 11:37 AM

To: "gnosticwisdom37@gmail.com" &lt;gnosticwisdom37@gmail.com&gt;, "nmilton@ontario-probate.ca" &lt;nmilton@ontario-probate.ca&gt;, "ccrismancox@millerthomson.com" &lt;ccrismancox@millerthomson.com&gt;

Good morning.

Associate Justice Kaufman's calendar is overbooked.

He has asked to move this to 4:00pm today.

Join Zoom Meeting

<https://ca01web.zoom.us/j/66505143131?pwd=SUFXRDIWeUcyR3VNM2ZpQW14UFFQZz09>

Meeting ID: 665 0514 3131

Passcode: 691664

855 703 8985 Canada Toll-free

833 955 1088 Canada Toll-free

Meeting ID: 665 0514 3131

Passcode: 691664

Find your local number: <https://ca01web.zoom.us/u/gbemedSj9H>

Thank you and have a great day.

*Kathy Hasler*

*Case Management Coordinator*

*Ottawa Courthouse*

This electronic message (email) may contain **PRIVILEGED AND CONFIDENTIAL INFORMATION** only for use of the Addressee(s) named above. If you are not the intended recipient of this email or the employee or agent responsible for delivering it to the intended recipient(s), you are hereby notified that any dissemination or copying of this email and/or any attachment files is strictly prohibited. If you have received this email in error, please immediately notify the sender and

arrange for the return of any and all copies and the permanent deletion of this email and any attachments. Thank you. *Please consider the environment before printing this email.*

Ce courrier électronique (courriel) peut contenir des renseignements **PRIVILÉGIÉS ET CONFIDENTIELS** destinés exclusivement aux personnes dont le nom figure ci-haut. Si vous n'êtes pas le destinataire de ce document ou l'employé ou l'agent responsable de le livrer à son destinataire, vous êtes par la présente avisé qu'il est strictement interdit de distribuer ou copier ce courriel ou pièce jointe. Si celui-ci vous est parvenu par erreur, veuillez aviser immédiatement l'expéditeur et organiser le retour de toutes les copies et la suppression permanente de ce message et les pièces jointes. Merci. *SVP envisagez l'environnement avant d'imprimer ce courriel*